

Reminder Card - Get Tested and Vaccinated for Hepatitis B!



Protect yourself and your loved ones.

Hepatitis B is a virus that infects the liver and can cause liver disease, cancer, and death. Many people who are infected don't know that they have the virus.

There is no cure, but the vaccine is safe and can protect from getting hepatitis B. You must complete the two or three-dose vaccine series to be fully protected.

Finding out early and getting care from a doctor is important to help you live a long and healthy life. Get tested and if at risk, get vaccinated.



Fill in your hepatitis B vaccination dates:

1st Dose Date:

__/__/__

2nd Dose Date:

__/__/__

3rd Dose Date:

__/__/__

DOH 420-437 October 2022

To request this document in another format, call 1-800-525-0127. Deaf or hard of hearing customers, please call 711 (Washington Relay) or email civil.rights@doh.wa.gov.

提醒卡--接受乙型肝炎檢測， 並接種疫苗！



保護您自己和你所愛的人。

乙型肝炎是一種可以感染肝臟的病毒，可以導致肝病，癌症，甚至死亡。很多被感染的人並不知道他們已經感染了這種病毒。

目前尚沒有根治的方法，但疫苗非常安全，及能預防乙型肝炎。您必須接種兩劑或三劑系列的疫苗，才能獲得充分的保護。

儘早發現並獲得醫生的護理，對於幫助您健康長壽頗為重要。請接受檢測，如果存在感染風險，則接種疫苗。



填寫您的乙型肝炎疫苗之接種日期：

第 1 劑疫苗的接種日期：

__/__/__

第 2 劑疫苗的接種日期：

__/__/__

第 3 劑疫苗的接種日期：

__/__/__

DOH 420-437 October 2022 Traditional Chinese

如需獲取本文件的其他格式，請致電 1-800-525-0127。聽障或聽不清的客戶，請致電 711 (Washington Relay) 或寄電子郵件至 civil.rights@doh.wa.gov。